



Aperam announces a share buyback program

Luxembourg, 6 February 2019 07:00 CET) - Aperam announces today a share buyback program under the authorization given by the annual general meeting of shareholders held on 5 May 2015 and, or under any renewal of such authorization at the May 7, 2019 annual general meeting of shareholders (the "Program").

Aperam will appoint an investment services provider to execute the repurchases of shares in the open market during open and closed periods.

Aperam intends to repurchase per day a variable number of shares at market price, for an aggregate maximum amount of one hundred (100) million euros and a maximum of 3.7 (three point seven) million shares, over a period from 9th February 2019 up until 31 December 2019. The price per share, of the shares to be bought under the Program, shall not exceed 110% of the average of the final listing prices of the 30 trading days preceding the three trading days prior to each date of repurchase, in accordance to the resolution of the annual general meeting of shareholders held on 5 May 2015. Such shareholder resolution is to be renewed at the May 7, 2019 annual general meeting of shareholders.

Simultaneously, the Mittal family has declared its intention to enter into a shares repurchase agreement with Aperam, to sell each trading day on which Aperam has purchased shares under the Program, an equivalent number of shares, at the proportion of the Mittal family's stake of 40.96% of issued and outstanding shares of Aperam, at the same price as the shares repurchased on the market. The effect of the share repurchase agreement is to maintain Mittal family's voting rights in Aperam's issued share capital (net of Treasury Shares) at the current level, pursuant to the Program.

The shares so acquired under this buyback program are intended to be cancelled to reduce the share capital of Aperam.

About Aperam

Aperam is a global player in stainless, electrical and specialty steel, with customers in over 40 countries. The business is organized in three primary operating segments: Stainless & Electrical Steel, Services & Solutions and Alloys & Specialties.

Aperam has 2.5 million tonnes of flat Stainless and Electrical steel capacity in Brazil and Europe and is a leader in high value specialty products. Aperam has a highly integrated distribution, processing and services network and a unique capability to produce stainless and specialty from low cost biomass (charcoal). Its industrial network is spread in six production facilities located in Brazil, Belgium and France.

In 2018, Aperam had sales of EUR 4,677 million and steel shipments of 1.97 million tonnes.

For further information, please refer to our website at www.aperam.com

Contact

Corporate Communications / Laurent Beauloye: +352 27 36 27 103

Investor Relations / Thorsten Zimmermann: +352 27 36 27 304



Aperam annonce un programme de rachat d'actions

Luxembourg, 6 février 2019 (07:00 CET) - Aperam annonce aujourd'hui un programme de rachat d'actions en vertu de l'autorisation donnée par l'assemblée générale annuelle des actionnaires du 5 mai 2015 et, ou en vertu de tout renouvellement d'une telle autorisation donnée à l'assemblée générale du 7 mai 2019 (le «Programme»).

Aperam désignera un prestataire de services d'investissement indépendant pour effectuer les rachats d'actions sur le marché pendant les périodes d'ouverture et les périodes de négociations limitées ("closed period").

Aperam a l'intention de racheter par jour un nombre variable d'actions au prix du marché pour un montant agrégé maximum de cent (100) millions d'euros et un maximum de trois virgule sept (3,7) millions d'actions sur une période allant du 9 février 2019 au 31 décembre 2019. Le prix d'achat par action, des actions à racheter dans le cadre du Programme, ne devra pas dépasser 110% de la moyenne des cours de clôture de l'action des 30 jours précédant les 3 jours de bourse avant la date de chaque rachat, en conformité avec la résolution de l'assemblée générale annuelle des actionnaires tenue le 5 mai 2015. Cette résolution est à renouveler à l'assemblée générale annuelle des actionnaires du 7 mai 2019.

Simultanément, la famille Mittal a déclaré son intention de conclure un accord de rachat d'actions avec Aperam afin de vendre chaque jour pendant lesquels Aperam a acheté des actions dans le cadre du Programme, un nombre équivalent d'actions, à la proportion de la famille Mittal de 40,96% des actions d'Aperam émises et en circulation, au même prix que les actions rachetées sur le marché. L'objet de cet accord de rachat d'actions est de maintenir les droits de vote de la famille Mittal dans le capital émis d'Aperam (nette des actions propres) à son niveau actuel à la suite du Programme.

Les actions ainsi acquises dans le cadre de ce programme de rachat d'actions sont destinées à être annulées pour réduire le capital d'Aperam.

A propos d'Aperam

Aperam est un acteur mondial du secteur de l'acier inoxydable, de l'acier électrique et des aciers spéciaux qui exerce des activités dans plus de 40 pays. La Société est structurée en trois segments: Acier Inoxydable et Aciers Electriques, Services et Solutions et Alliages et Aciers Spéciaux.

Aperam a une capacité de production de 2,5 millions de tonnes d'acier inoxydable plat en Europe et au Brésil et est un leader dans des créneaux à forte valeur ajoutée comme les alliages et les aciers spéciaux. Aperam possède par ailleurs un réseau de distribution, de traitement et de services hautement intégré ainsi que des capacités inégalées pour produire de l'acier inoxydable et des aciers spéciaux à partir de biomasse à faible coût (charbon de bois). Son réseau industriel est réparti dans six usines principales situées au Brésil, en Belgique et en France.

En 2018, Aperam a réalisé un chiffre d'affaires de 4,677 milliards d'euros et des expéditions d'acier de 1,97 million de tonnes.

Pour de plus amples informations merci de se référer au site web : www.aperam.com.

Contact

Corporate Communications / Laurent Beuloye: +352 27 36 27 103
Investor Relations / Thorsten Zimmermann: +352 27 36 27 304